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Abstract (en)
[origin: GB2164660A] A combined fluidised bed (FB) and fixed bed (UB) gasifier in which the fixed bed gasifier is arranged in the path of the effluent
gases from the fluidised bed gasifier. The fixed bed fuel (coal) acts as a filter for the entrained particles, char, ash etc. from the fluidised bed and in
return the effluent gases devolatilise the fixed bed fuel. The latter is thus broken down and falls, or is driven, into the fluidised bed. The fixed bed
(UB) may be arranged either (Fig. 1) directly above the fluidised bed (FB) or (Fig. 5) in an adjacent duct (27) from which it has to be driven up before
falling into the fluidised bed.

Abstract (fr)
Dans un générateur de gaz à lit fluidisé (FB) et à lit fixe (UB) combinés, le lit fixe est agencé dans le trajet des gaz effluents du générateur de gaz à
lit fluidisé. Le combustible (charbon) du lit fixe agit comme un filtre pour les particules entraînées, matières carbonisées, cendres, etc du lit fluidisé et
à leur tour les gaz effluents dévolatilisent le combustible du lit fixe. Celui-ci se fragmente et tombe, ou est poussé, dans le lit fluidisé. Le lit fixe (UB)
peut être monté soit (Fig. 1) directement au-dessus du lit fluidisé (FB) soit (Fig. 5) dans une conduite adjacente (27) d'où il doit être entraîné avant
de tomber dans le lit fluidisé.
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